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Schriftelijke vragen 
 
Onderwerp :  Basic-Fit Boxmeer 
Indieners : Judith Logtens (VVD) 

Datum :  14 januari 2025 
Portefeuillehouder : Wethouder Mark Janssen  
Nummer vragen : RIS 2025-V-4 
 
 
Inleiding 
De VVD heeft vaker aandacht gevraagd voor signalen vanuit ondernemers over de 
soms moeizame samenwerking met de gemeente. Het college heeft hierop toegezegd 
er aandacht voor te hebben. De VVD heeft kennis genomen van een geval waarbij er 
toch vragen weer opkomen. 
We hebben namelijk vernomen dat Basic-Fit aan de Rembrandt van Rijnstraat 28 te  
Boxmeer deze maand  haar deuren gaat sluiten. Op zich is dat een ondernemerskeuze 
waar wij als politiek weinig van (kunnen en willen) vinden. Echter, naar verluidt ligt hier 
een jarenlange moeilijke weg aan ten grondslag met betrekking tot vergunningen voor 
een verbouwing. Het omgevingsplan lijkt hiervoor geen belemmering te zijn.  
Aangezien meerdere ondernemers hier tegenaan kunnen lopen hebben wij over dit 
geval de volgende vragen. 
 
Vraag 1 
Klopt het dat door of namens Basic-Fit een omgevingsvergunning is aangevraagd voor 
de verbouw van het pand? Zo ja, hoe is deze procedure verlopen? 
 
Vraag 2 
Klopt het dat er een omgevingsvergunning is geweigerd? Zo ja, waarom; aangezien de 
bestemming van het pand 'Sport' is? 
 
Vraag 3 
a. Wat is de normale gang van zaken bij een soortgelijke aanvraag?  
b. Hoe worden onze ondernemers gefaciliteerd in hun (toekomst-)plannen?  
c. En, indien er daarvoor beperkingen zouden zijn, denkt de gemeente dan na over  

alternatieven?  
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